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Z CHÁTRAJÍCÍHO KINA
JE KULTOVNÍ MÍSTO
V KINĚ AERO ZAŽIJETE NEOPAKOVATELNOU ATMOSFÉRU STRANA 7
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Už zítra se v kinech objeví akční komedie Mortdecai: Grandiózní případ s Johnnym Deppem. AP

inzerce

Hlavní
problém
je stále
doprava
Starostové Prahy 1, 2, 3. Chtějí dokončit
privatizaci bytů či domů. Co je trápí.
Hluk, nepořádek a vandalismus STRANA 2 a 3
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Otázky pro vedení
první, druhé a třetí
městské části.

Deník Metro se ptal starostů
na problémyměstských částí,
na privatizaci bytového fon-
du a na nové stavby. Ale zají-
malo nás i trochu lehčí téma.
Zeptali jsme se vedení jednot-
livých městských částí, kam
by vzali zahraniční návštěvu
na procházku.

„Krásných míst je v Praze 1
hodně jak na malostran-
ském, tak na staroměstském
břehu. Ale vybral bych aspoň
tři, a to Petřín, Kampu či ulič-
ky StaréhoMěsta,“ říká staros-
ta Prahy 1 Oldřich Lomecký.
„I když jsme územně nej-

menší městskou částí, tako-
vých míst je u nás opravdu
hodně. Cizincům ráda ukážu,
jak prokoukly Havlíčkovy
sady neboli Gröbovka. Krásně
je v okolí kostela sv. Apoliná-
ře. Nesmímeminout starodáv-
ný Vyšehrad, ale třeba ani ná-
městí Míru, které naši předci
geniálně vystavěli a naši sou-
časní obyvatelé se na něm vel-
mi rádi sousedsky setkávají,“
uvádí starostka Prahy 2 Jana
Černochová.
„Vítkov navštěvuje každá

mezinárodní návštěva, ale po-
zornost si jistě zaslouží kostel
Nejsvětějšího Srdce Páně na
náměstí Jiřího z Poděbrad,“
říká starostka třetí městské
části Vladislava Hujová.

MAREK
HÝŘ
dopisy@metro.cz

JANA ČERNOCHOVÁ

1. Letos z území Prahy 2
zmizí poslední herny. Likvi-
dace hazardu souvisí s mým
prioritním tématem, jímž je
bezpečnost. Chci dosáhnout
zvýšení počtu městských
strážníků, kteří se postarají
o dodržování nočního klidu
či budou zasahovat proti při-
bývajícímu vandalismu. Ne-
povolíme ani vznik aplikač-
níchmístností pro narkoma-
ny, takzvaných šleháren. Dal-
ším tématem pro tento rok
je takzvaná privatizace obec-
ních bytů. Kromě rekon-
strukce parkůmáme v plánu
i dopravní úpravy.

2. Náš předvolební plán
byl založen mimo jiné na
dlouholetých zkušenostech Jana Černochová PRAHA 2

Vladislava Hujová PRAHA 3

inzerce

OLDŘICH LOMECKÝ

1. Mezi největší tři problé-
my Prahy 1 patří hluk jako
daň turistické přitažlivosti,
doprava a parkování a také
čistota veřejného prostoru.
Tato negativa centraměsta se
snaží radnice Prahy 1 řešit,
alemožnosti má značně ome-
zené.

2. Udržení tradičně vyrov-
naných rozpočtů, zlepšení
úrovně úklidu v centru měs-
ta, pokračování v revitalizaci
veřejných prostranství, dosta-
tečné finanční zajištění škol-
ství, údržba zeleně a sociál-
ních služeb pro obyvatele Pra-
hy 1. Stabilizovat hospodaře-
ní Nemocnice Na Františku,
kde je naše městská část zři-
zovatel a nese náklady ztráty

Zajímalo nás

Deník Metro položil
starostovi Prahy 1 Oldřichu
Lomeckému a starostkám
Prahy 2 a 3 Janě Černochové
a Vladislavě Hujové
stejné otázky.

● Zajímala nás největší témata
a problémy, plnění voleb-
ních slibů, privatizace byto-
vého fondu a co se nelíbí
občanům jednotlivých
městských částí.

● 1. Jaká vidíte tři největší
témata k řešení ve vaší
městské části pro tento rok?

● 2. Co chcete, aby se vám
povedlo prosadit z vašeho
předvolebního plánu?

● 3. V jaké fázi je ve vaší
městské části privatizace
bytového fondu?
Chystáte nějaké změny nebo
novinky v oblasti bydlení?

● 4. Kde letos ve vaší městské
části vyroste nějaká nová
výrazná budova a jaký je váš
názor na současnou
zástavbu?

● 5. Proti čemu se lidé ve vaší
městské části nejčastěji
ozývají, že se jim nelíbí?

● Rozhovory se starosty dal-
ších městských částí nalezne-
te na webu Metro.cz.

Oldřich Lomecký PRAHA 1

VLADISLAVA HUJOVÁ

1. Začne rekonstrukce a za-
teplení fasád téměř padesáti
panelových obecních domů.
Téměř stomilionů korun plá-
nujeme na rekonstrukce ma-
teřských a základních škol
včetně výstavby zcela nové
družiny v Základní škole V Za-
hrádkách. V SARA Pražačka
vybudujeme nový bazén pro
děti a handicapované spolu-
občany.

2. Ráda bych prosadila vy-
budování parku na Komen-
ského náměstí, chtěla bych re-
konstruovat Tachovské a Kost-
nické náměstí. Oblast Vítkov
– Pražačka – Balkán proměnit
na zónu odpočinku, sportu
a zájmových činností pro
všechny věkové kategorie.

NEJVĚTŠÍ PROBLÉMY ŠIRŠÍHO
ZEPTALI JSME SE STAROSTŮ Udělali z chátrajícího žižkov-

ského kina kultovní místo.
U jeho zrodu stál i Ivo Andrle.

Jak se za těch sedmnáct
let kino Aero proměnilo?
Především se z chátrajícího

polomrtvého kina stalo mís-
to, kde proudí život, denně se
tam setkává spousta lidí ať už
při sledování filmu nebo v ka-
várně a baru. Po technologic-
ké stránce je to velmi dobře
vybavené kino, vmnoha para-
metrech vysoko nad průmě-
rem. Aero ve svých začátcích
hrálo roli zjevení. V roce
1998 tady jiné takové kino
s obdobnou atmosférou ne-
existovalo. Lidé do Aera jezdi-
li z celé Prahy a i přes relativ-
ně punkové prostředí se jim
zapsalo pod kůži. Díky tomu
jsme mohli rozjet další kina
(Bio Oko, Světozor – pozn.
aut.), vzdělávací projekty, za-
ložili jsme distribuční společ-
nost Aerofilms.

Kina a distribuční společ-
nost – to je ideální spoje-
ní...
Ano, jedním z hlavních im-

pulsů pro založení vlastní dis-
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Masopust na Žižkově
V sobotu 14. února se na náměstí Jiřího z Poděbrad koná
Žižkovský masopust. První den bude patřit rodinám s dět-
mi. Od 15 hodin tu vystoupí známá „bejbypunková“ ka-
pela Kašpárek v rohlíku (na snímku dole). Druhý den za-
čne v 15 hodin procházka Žižkovem s výkladem, sraz je
u hospody U vystřelenýho voka. V úterý 17. února se
uskuteční Masopustní průvod, sraz je v 16 hodin na ná-
městí Jiřího z Poděbrad. Těšit se můžete na masky, bube-
níky nebo artisty. Průvod vyráží obvyklou trasou přes žiž-
kovskou radnici a v 18.30 hodin se u stadionu Viktorky
uskuteční ohňová show Amanitas. Britský deník The Gu-
ardian ocenil Žižkovský masopust jako jedno z největších
lákadel metropole pro zahraniční návštěvníky. MAFRA

inzerce

této nemocnice zajišťující
zdravotní komfort pro oby-
vatele první městské části.

3. V uplynulém volebním
období probíhala privatiza-
ce bytového fondu oprávně-
ným nájemcům. V řadě pří-
padů se však zbytečně zpož-
ďovala, a proto naším cílem
je dokončit privatizaci a po-
nechat v majetku městské
části pouze byty, které do pri-
vatizace zařazeny nebyly,
byty sociální a pro potřeby
vybraných profesí, jako jsou
policisté, lékařský personál,
učitelé a podobně.

4. Letos plánujeme dokon-
čení bytového domu na rohu
ulic Samcova a Lodecká v Pe-
trské čtvrti, kde je Praha 1 in-
vestorem. Z velkých staveb

pokročí rekonstrukce Schön-
kirchovského paláce v Miku-
landské ulici a v dalším roce
dokončíme celý projekt na
rohu Národní a Mikuland-
ské ulice, který stavební čin-
nost v této lokalitě uzavře.
Praha 1 jako investor má ve
střednědobém výhledu ještě
celkovou revitalizaci Národ-
ní třídy od Národního diva-
dla až po Jungmannovo ná-
městí včetně zklidnění do-
pravy. Otázka zahájení revi-
talizace Václavského náměs-
tí záleží spíše na rozhodnutí
magistrátu a jeho stanovení
priorit. Na území Prahy 1
není v podstatě už žádná
nová zástavba možná.

5. Obyvatelé v Praze 1 si
nejvíce stěžují na hluk ze-
jména z nočních podniků, je-

jichž produktem jsou poté
opilci, kteří se přicházejí do
centra vyřádit, na nepořá-
dek a pochybné existence
v ulicích, drogově závislé
a jejich dodavatele, provozo-
vatele hlučného buskingu
a jezdce na segwayích vytla-
čujících chodce z chodníků.
Proti tomu dlouhodobě usi-
lujeme o zavedení obytných
zón, kde by bylomožné ome-
zit otevírací dobu, vyvíjíme
tlak na městskou policii, aby
zakročovala proti rušení noč-
ního klidu. Navrhneme také
vyhlášku pro zamezení jízdy
vozítek segway na chodní-
cích zejména tam, kde výraz-
ně omezují chodce, a zavede-
me kamerový systém, který
policii významně pomůže
v boji proti kriminalitě v cen-
tru města.

ODS s vedením Prahy 2 a hod-
lám z něj prosadit maximum.
Obyvatelé nám ve volbách
sdělili jasně, že se jim tady
žije dobře a žádné razantní
změny kurzu si nepřejí. Bude-
mepokračovat v nastavené so-
ciální politice, budeme vychá-
zet vstříc potřebám občanů
i podnikatelů, naše aktivity
v této oblasti nám vynesly tři-
krát po sobě ohodnocení Měs-
to pro byznys. Trvám na tom,
abychom stále drželi vyrovna-
ný rozpočet a městskou část
nezadlužovali.

3. V minulém volebním ob-
dobí zastupitelstvo schválilo
prodej 43 domů družstvům.
Nyní nás čeká privatizace jed-
notlivých bytů, dolaďujeme
podmínky prodeje v souladu
s koaliční smlouvou po vol-

bách 2014 a pevně doufám, že
prodej nebude zbytečně pro-
dlužován. Převratné novinky
nechystáme, byty budeme na-
bízet v aukcích, seniory se bu-
deme snažit udržet v městské
části a pomáhat jim i nabíd-
kou sociálních bytů, aby se ne-
museli stěhovat kvůli výši ná-
jemného.

4.Vzhledemk tomu, že Pra-
ha 2 je jednou z nejhustěji za-
stavěných městských částí
a je z velké části památkově
chráněná, tak tu už mnoho
nových staveb nevzniká. Co
mě ale velmi trápí, je naopak
stav některých starých objek-
tů, například nádraží Vyše-
hrad. Praze 2 se nepodařilo
budovu získat do vlastnictví,
a tak jenomdál bezmocně při-
hlížíme, jak tato významná

kulturní památka nezadrži-
telně chátrá.

5. Dlouholetou obtíží je
Severojižnímagistrála, tran-
zitní komunikace, která na-
prosto nesmyslně prochází
centrem. S magistrátem jed-
náme o způsobu jejího zklid-
nění i o souvisejícím propo-
jení Vinohrad a Václavské-
ho náměstí tramvajovou lin-
kou, což by ocenili starší či
pohybově handicapovaní ob-
čané. Loni vzbudil velký ne-
souhlas magistrátní záměr
pokácet stromy v Belgické
ulici, tomuto rozhodnutí se
naštěstí naše radnice ubráni-
la a stromy zůstaly. Nyní jed-
náme o osudu náplavky
a farmářských trhů, s jejich
přesunem pod Železniční
most zásadně nesouhlasím.

3. Zbývá privatizovat byty
v téměř padesáti panelových
domech na Žižkově, a to ne-
prodleně po výše uvedené re-
konstrukci exteriéru domů.
Projekty rekonstrukce a s tím
související aktualizovaný har-
monogram privatizace bu-
dou veřejnosti prezentovány
v březnu v zasedací síni radni-
ce Prahy 3 v březnu. Nadále
bude privatizováno podle pra-
videl schválených ZMČ Praha
3 již v minulém volebním ob-
dobí. Během prvního pololetí
budou stanovena jasná
a transparentní pravidla pro
přidělování obecních bytů.
V současné době je provádě-
na postupná rekonstrukce
téměř dvou stovek vybydle-
ných volných bytů, aby dosa-
hovaly standardu

Do rozpočtu roku 2015 je

navrhována rekonstrukce
prázdného bytového domu
v ulici Bořivojova namalome-
trážní byty.

4. V oblasti Olšanské ulice
staví soukromý investor po-
měrně masivní bytovou zá-
stavbu, které však byla povo-
lena již v předminulém voleb-
ním období. Velkým neštěs-
tím pro Prahu 3 jsou v minu-
losti povolené stavby, které
překračují devět nadzem-
ních podlaží, i když to územ-
ní plán dovoluje. Vzhledem
k tomu, že nově mám v kom-
petenci územní rozvoj, orga-
nizuji veřejné prezentace vel-
kých developerských projek-
tů. V prosinci se jednalo o Vik-
toria Žižkov Centru, 20. led-
na byl představen další pro-
jekt S12 mezi ulicemi Koně-

vova a Roháčova. V únoru pro-
běhne prezentace projektu Je-
seniova 38. Souběžně probí-
hají jednání s investory o fi-
nancování veřejných prostor
a vybavenosti v okolí těchto
projektů. Jen maximální
transparentností při plánová-
ní takovýchto projektů lze do-
sáhnout přiměřeného kom-
promisu mezi investorem,
městskou částí a občany.

5. Největším problémem
území Prahy 3 je doprava,
především přetížení ulice
Jana Želivského a Koněvova,
jež jsou využívány pro tranzit-
ní dopravu, a proto dlouhodo-
bě apelujeme na magistrát,
aby byl vyřešen dopravní
okruh Prahy. Dále je to zane-
dbanost veřejných prostor
starého Žižkova.

CENTRA MĚSTA.
PRAHY 1, 2 a 3
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Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

NÁBYTEK PRO VŠECHNY
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PRAHA 10 ŠTĚRBOHOLY, NC EUROPARK, NÁKUPNÍ 444/6
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Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

Sleva se odečítá z doporučených prodejních cen a nelze ji kombinovat ani sčítat s dalšími akčními
nabídkami. Platí pouze pro nově uzavřené zakázky. Nevztahuje se na akční zboží z naší reklamy, již
zlevněné zboží a elektrospotřebiče. Platí pouze ve dnech 28.1. do 1.2.2015 v prodejně Praha Štěrboholy.

NÁBYTEK PRO VŠECHNY
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PRAHA 10 ŠTĚRBOHOLY, NC EUROPARK, NÁKUPNÍ 444/6
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Za týden letí
do Kanady na
Světový pohár
v šermu. Jak se žije
Jiřímu Beranovi,
šermíři z Letné?

„Určitě bych se chtěl podívat
na olympiádu. Už mi dvakrát
utekla,“ říká šermíř v rozho-
voru pro deník Metro.

Jak jste se k šermu dostal?
Nezačalo to až tak složitě,

můj táta vrcholově šermoval
a byl i v reprezentaci, a po-
kud to šlo, takmne nebo sest-
ru bral na závody, kde jsme
fandili. A samozřejmě jsme
nasáli atmosféru sportovní-
ho šermu. Jako malý jsem dě-
lal i jiné sporty, ale nakonec
jsem skončil u šermu a jsem
za to rád. Začátkemdevadesá-
tých let táta založil s kamará-
dem oddíl sportovního šer-
mu, kde jsem začal mezi prv-
ními i já.

Kolikrát týdně trénujete
a kde?

Vychází to na přibližně de-
set fází týdně od pondělí do
pátku, což je v průměru dva-
krát denně. V rámci fází je to
volný šerm, lekce s trenérem,
kondiční cvičení, posilování.
Máme velké štěstí, protože
trénujeme v jednom z největ-
ších šermířských center v Ev-
ropě – ve Sportcentru Praha
v Letňanech.Máme zde veške-
ré vybavení pro sportovní
šerm a i centrum rekondice,
takže se nemusíme nikam
přesouvat a vše probíhá pod
jednou střechou.

Kdy se začaly dostavovat
první úspěchy?
Pamatuji si první vyhrané

závody, byl jsem malý žák
a ani jsem netušil, jak se
budemůj sportovní život ubí-
rat dále. Tenkrát mě to hod-
ně povzbudilo a více méně je
to tak dodnes. Každý úspěch
povzbudí a každou prohru je
potřeba zvládnout a poučit se
z ní. V juniorech jsem vyhrál
pár Světových pohárů a to byl
asi ten největší skok a ověře-

ní, že můžu vyhrávat na svě-
tové úrovni.

Co považujete za svůj nej-
větší dosavadní úspěch?
Těžko hodnotit, každý vy-

hraný turnaj nebo finálové
umístění je krásné, ale nejví-
ce si cením asi vítězství na
Světovém poháru v Buenos
Aires 2007 a stříbrné medaile
z Mistrovství Evropy juniorů
2001.

Jaké jsou vaše cíle? Sníte
třeba o účasti na olympiá-
dě?
Určitě bych se chtěl na

olympiádu podívat, už mi
dvakrát utekla a jednou
opravdu těsně. V našem spor-
tu nestačí být například nej-
lepším Čechem, ale musíme
být mezí prvními v Evropě,
abychom se kvalifikovali na
olympiádu. Určitě je těžší se
na olympiádu dostat než ji vy-
hrát. Nyní máme i kvalitní
kordové družstvo, tak se bu-
deme prát o kvalifikaci do
Ria pro celé družstvo, ale
bude to hodně těžké, nicmé-
ně není to nereálné.

Co je potřeba k tomu, aby
byl člověk dobrý šermíř?
Sportovní šerm je kombina-

cí mnoha vlastností a aspek-
tů. Velkou váhu mají zkuše-
nosti, trpělivost, koncentra-
ce, rychlost. Hodně šermířů
je na vrcholu právě kolem tři-
cátého roku věku.

Jiří Beran je povoláním sportovní instruktor. 2X ARCHIV J IŘÍHO BERANA
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„Velkou váhumají zkušenosti, trpělivost, koncentrace, rychlost,“ říká šermíř.

Kdo je Jiří Beran

Šermíř v datech a číslech:

● Věk: 33

● Oddíl: SC PRAHA – centrum
sportovního šermu

● Povolání: sportovní
instruktor

● Škola: inženýr, Fakulta
stavební ČVUT

● Šermuje už 24 let, aktuální
pořadí v žebříčku: 1. Český
pohár, 49. Světový pohár

Letenský mušketýr
sní o první olympiádě
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NEJVĚTŠÍ PROBLÉMY ŠIRŠÍHO
ZEPTALI JSME SE STAROSTŮ Udělali z chátrajícího žižkov-

ského kina kultovní místo.
U jeho zrodu stál i Ivo Andrle.

Jak se za těch sedmnáct
let kino Aero proměnilo?
Především se z chátrajícího

polomrtvého kina stalo mís-
to, kde proudí život, denně se
tam setkává spousta lidí ať už
při sledování filmu nebo v ka-
várně a baru. Po technologic-
ké stránce je to velmi dobře
vybavené kino, vmnoha para-
metrech vysoko nad průmě-
rem. Aero ve svých začátcích
hrálo roli zjevení. V roce
1998 tady jiné takové kino
s obdobnou atmosférou ne-
existovalo. Lidé do Aera jezdi-
li z celé Prahy a i přes relativ-
ně punkové prostředí se jim
zapsalo pod kůži. Díky tomu
jsme mohli rozjet další kina
(Bio Oko, Světozor – pozn.
aut.), vzdělávací projekty, za-
ložili jsme distribuční společ-
nost Aerofilms.

Kina a distribuční společ-
nost – to je ideální spoje-
ní...
Ano, jedním z hlavních im-

pulsů pro založení vlastní dis-

tribuční společnosti byl fakt,
že jsme nechtěli sedět v kině
a se založenýma rukama na-
dávat na ty neschopné distri-
butory, kteří ten a ten film do-

vezli pozdě nebo vůbec. Když
už nadávat, tak do vlastních
řad. Dnes Aerofilms uvádí do
kin a dalších médií ročně při-
bližně patnáct filmových titu-
lů. Jsme rádi, že je lídrem
v distribuci „alternativního
obsahu“, tedy projekce pří-
mých přenosů či záznamů
nejrůznějších koncertů, oper
nebo baletních představení.

Kam nejčastěji pro filmy
jezdíte?
Většinou navštěvujeme tři

základní filmové trhy – Can-
nes, Berlín a Toronto.

Na jaký film, který jste při-
vezli, jste nejvíce hrdí?

Vždy nás potěší práce na fil-
mu z neobvyklého teritoria.
Takže třeba argentinské Divo-
ké historky, které námpod ru-
kama vyrostly v návštěvnost-
ní hit. Ne vždy je ale návštěv-
nost na prvním místě, často
máme radost i z drobnějších
kvalitních věcí – třeba teď po-
máháme dvěma skvělým do-
kumentům: českému Opři
žebřík o nebe a slovenskému
Vlna vs. břeh. Bavila nás prá-
ce pro film Alois Nebel.

Jaké máte plány do bu-
doucna? Nové kino?
Snažíme se nezakrnět. Na

naše hlavní aktivity se neustá-
le nabalují nové činnosti, tak-
že je tady najednou prakticky
plnohodnotná eventová agen-
tura. Máme před sebou spous-
tu práce na našich dalších
projektech, jako jsou výstavy
plakátů pod názvem Terryho
ponožky nebo úspěšný vzdě-
lávací projekt Aeroškola.
V on-line prostoru se pod
značkouAerovod objevuje ka-
talog vybraných filmů pro le-
gální sledování. MAREK PEŠKA

Kód Enigmy aneb utajený hrdina
V zimě roku 1952 britská policie dostala hlášení o vloupání do domu
Alana Turinga. Místo pachatele tohoto zločinu však v poutech odvedli
samotného Turinga, který byl obviněn ze sexuálních přestupků a čekal
ho zničující soudní proces. Téměř nikdo ze zúčastněných nevěděl, že jde
o válečného hrdinu, který se podílel na prolomení kódu legendárního
německého šifrovacího stroje Enigma. Role profesora matematiky
a kryptoanalytika Alana Turinga, který se kvůli utajované homosexuali-
tě dočkal mnoha perzekucí, se ujal Benedict Cumberbatch (uprostřed).
Oscarový kandidát vstoupí do kin již zítra. STUDIOCANAL

www.textilniskola.cz
vyhlašuje druhé kolo přijímacího řízení
pro školní rok 2015/16 ve SUŠ pro doplnění maturitních oborů
s talentovou zkouškou

– Textilní výtvarnictví: ateliér bytového designu
ateliér nových médií

– Modelářství a návrhářství oděvů: ateliér oděvu
Přijímací řízení 18. 2. 2015 Přihláška do 6. 2. 2015

VOŠ a SUŠ
text i lních řemesel

Citát

Po nástupu multiplexů
a internetu jsme
„punk“ v Aeru učesali
a přitáhli nové diváky.
IVO ANDRLE,
SPOLUPROVOZOVATEL AERA

Aero slaví 17 let

V žižkovském kině chystají
projekci erotického filmu
Pestrobarvec petrklíčový.

● Kino Aero slaví 17 let
30. ledna. V rámci večera
proběhne předpremiéra brit-
ského filmu. Vypráví příběh
dvou žen, které se na chátra-
jícím šlechtickém sídle oddá-
vají sadomasochistickým ero-
tickým hrám.

● Po projekci bude mejdan na
baru s DJ.

inzerce

Kino Aero: od punku do Cannes




